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  - Iskreno rečeno i trebalo bi. Mi već pratimo Gregorijanski. Slušajući stručne emisije shvatila
sam da mi i živimo po tom kalendaru, a Julijanski smo uveli mi. Kao pravoslavka naravno
poštujem naš Julijanski, ali mislim da je pametno da se ljudi ne dele ni po čemu pa ni po
kalendaru.  
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